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Anteckningar	från	Parkmöte	2018-04-09	
Detta	var	det	andra	mötet.	Vi	är	fortfarande	få,	men	Jenny	från	Brynolfsgatan	3B	kom.	
Vi	pratade	om	städdagarna,	skyltar,	nyplantering	av	träd	o.s.v.	och	gick	en	kort	runda	i	parken.	

ABC:	Jenny	tog	upp	att	det	saknas	info	om	parken.		
Snälla	Jenny,	kan	inte	du	formulera	vad	där	ska	stå,	så	skickar	vi	det	till	Karolina.	Då	går	det	den	rätta	
vägen.	Jag	har	bara	befogenhet	för	värme	och	det	är	ju	bra	att	följa	"rätta	vägen".	

Lampor	i	parken:	
Leif	Rudén	berättade	innan	ni	andra	kom	om	att	det	finns	teknik,	som	trådlöst	håller	reda	på	om	det	
kommer	ngn	och	tänds	när	man	passerar.	Det	låter	väl	spännande	och	kanske	något	för	vår	park.		

Städdagarna:	
Jag	har	förberett	med	Bengt,	så	att	det	finns	material	för	att	plantera	lökar	och	klippa	rabatter	
(framför	12:an	och	framför	sophuset)	och	några	gamla	klängväxter	(humle,	2st).	Vi	kan	gräva	upp	
jordärtskockor	också.	Det	brukar	vara	uppskattat.	

Kontrakt	Egen	Odling	
BoN	håller	på	med	ett	kontrakt	och	kom	med	en	fiffig	idé,	som	JohanO	utvecklade:	att	vid	överlåtelse	
kolla	om	det	finns	ngn	gammal	odling.	Bra	med	fler	som	tänker!	

Skyltar:	
Vi	pratade	om	att	det	vore	bra	att	göra	dessa	skyltar	i	metall,	så	att	de	håller	bättre.	BoN	gjorde	
snabbt	ett	förslag	och	jag	hittade	en	hemsida	där	man	ganska	enkelt	och	billigt	kan	fixa	det.	Det	
kostade	ca	800kr.	Bifogar	bilder	på	ev.	skyltförslaget.	Jag	ska	kolla	hur	vi	sjösätter	det.	

Grindar	
Vi	talade	också	om	att	i	st.f.	grindar	lägga	ut	stenar	eller	andra	hinder,	för	att	markera	att	detta	inte	
är	allmän	plats.	Kom	på	sedan	att	det	kan	bli	bekymmer	för	Bengt	som	åker	där.	

Parkrundan:	
Vid	en	snabb	runda	upptäckte	vi	(fortfarande	ganska	kyligt	så	här	på	kvällskvisten):	
Plastpåsar	i	träd:	2	st	nere	i	allén	mellan	B1	o	B3.	
Det	fattas	några	fler	träd	i	allé.	Alltså	minst	2	till.	
Fem	stora	fula	askar	i	buskaget	kan	tas	bort	-	arboristen?	
Förslag	igen:	pulkabacke	mitt	i	buskaget,	vore	fint	-	arboristen	till	det	också?	
Ett	jättestort	träd	bakom	B3	ut	mot	gatan	är	STORT.	Kan	man	göra	ngt?	arboristen	kanske?	eller	
Marktjänst?	

Här	upprepar	jag	listorna	från	Parkmöte1	med	dagens	tillägg	(7-	och	c-).	

1. Rensa	bort	alla	fröade	askar,	5st	
2. Sneda	oxeln	längst	i	allén	bort	
3. Buskage	i	södra	delen	av	uteplatsen,	blir	allt	större,	

måste	"tas	in",	nu	trängs	alla	lökväxter	bort.	
4. Beskära/rädda	plommonträdet	bakom	9	
5. Ta	bort	fläder	bland	rododendron	och		
6. i	buskaget	vid	lyktstolpen	intill/ovanför.	
7. Stora	trädet	bakom	B3A	
8. Öppna	upp	en	gång	mitt	i	buskaget	-	pulkabacke	
9. Flisning	

Nya	växter:	
a. Bärbuskar	intill	lekplatsen	och	söder	om	komposten.		
b. Ny	växt	i	hålet	på	gavel	12	
c. Nya	allé-träd	som	ersätter	de	alléträd,	som	ev.	tas	bort.	

Nästa	parkmöte	ngn	ggn	slutet	maj-början	juni,	en	måndag,	där	
vi	följer	upp	vad	som	hänt	och	inför	sommaren,	förslag:	2018-05-28,	måndag	kl	18.	Passar	det?		 	
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Handlingsplan	efter	parkmötet	2018-04-09	
	
1.	Egen	Odling:	BoN	har	ett	förslag,	som	JohanO	gillade	o	som	vi	kan	utveckla.	Om	vi	gör	en	"mall"	o	
lämnar	öppet	för	plats,	kan	Bengt	använda	o	förvara	det.	Skönt	att	slippa	pengar,	det	är	så	jobbigt	att	
sköta.	Se	bilaga.	

2.	Arboristen	kommer	på	måndag,	16	april	fm.	Bengt	o	jag	har	gjort	en	ordentlig	lista.	Det	som	
arboristen	inte	tar,	skickas	till	Marktjänst.	Bengt	tar	in	offerter.	Allt	kan	ju	inte	göras	direkt,	men	
planeras	in.	Skickar	Bengts	lista	som	bilaga.	
Bengt	har	listan	klar	till	på	måndag	och	där	finns	pulkabacken	och	fler	träd	till	allé.	Det	är	ju	viktigt	att	
vår	förening	ser	snygg	ut.	Speciellt	nu	när	det	kommer	upp	så	många	nya	hus	i	närheten.	Just	nu	
tänker	jag	på	"smutsiga	balkonger".	Det	skulle	Marktjänst	kunna	fixa.	(Vet	inte	om	det	hör	till	Parken,	
men	nämner	det	ändå	J	.)	

3.	.	När	Bengt	o	jag	gick	runt	idag	kom	ytterligare	en	del	markarbeten,	som	Bengt	vill	ha	med.		
a)	-	Göra	snyggt	framför	sophuset	Falkenbergsgatan.	Marken	rör	sig	framför	dörren	och	blockerar	
den.	Det	gamla	fuskjobbet	måste	göras	om.	Det	ser	inte	snyggt	ut	som	det	är	nu.	
b)	-	Buskaget	bakom	B3C	(mot	gången)	borde	tas	bort.	
c)	-	En	liten	pulkabacka	för	småbarn	vore	väl	roligt.	Det	kan	Marktjänst	eller	arboristen	fixa.	

4.	Utebelysningen	hoppas	jag	finns	på	Underhållsplanen,	fast	jag	vet	inte	året.	Ska	ta	reda	på	det.	
JohanO	lovade	också	att	vara	vår	kontaktperson	in	mot	styrelsen.	

5.	Kollade	skyltpriser	och	pratade	med	JohanO.	Vi	ska	vända	oss	till	Plast&Plåt,	PPV,	Kållered:	2	st	
45x20,	en	orange	o	en	grön	kostar	724kr+moms=905kr	i	Kållered.	(Det	är	en	Park,	inte	en	trädgård!	
fick	jag	reda	på	när	jag	gick	runt	med	förslaget.	J	

Förra	gången	skickade	jag	frågorna	till	styrelsen	precis	innan	deras	möte	och	vi	fick	snabbt	svar	(se	
hemsidan).	Dessa	frågor	skickar	jag	till	styrelsen,	men	vi	får	vänta	på	svar	till	deras	nästa	möte	(23	
april).	

Till	styrelsen:	

1. Vi	fortsätter	med	"Egen	Odling"-kontraktet.	
2. Vi	gick	runt	i	Parken	igår	kväll	och	naturligtvis	såg	vi	fler	saker.	Så	dagens	lista	är	utökad	med	

några	större	grejor.	Hoppas	det	är	ok.	Det	är	viktigt	att	vår	förening	ser	fin	ut,	speciellt	med	
tanke	på	alla	byggen	runt	om.	Då	ska	inte	vår	förening	se	sliten	och	nedgången	ut.	

3. Bengt	tar	fram	offerter	för	uppsnyggning	i	Parken.	Här	nedan	följer	en	första	uppskattning	av	
hur	det	kan	bli.	

4. Kort	fråga:	Vilket	år	ska	utebelysningen	göras?	

	

Kostnader	 Interna	tjänster	 Externa	tjänster	

Vad/vem?	 Bengt	skaffar	 Parkgruppen	 Arborist	och/eller	Marktjänst	

Material	 Material	till	
städdagarna	

Vi	bara	
förbereder	
oss,	när	vi	
inte	utformar	
texter	J	.	

Ersätta/förnya	alléträd,	ca	10tkr/st	 20-40	tkr	

Växter	 Bär-	och	några	
andra	buskar	

Rent	arboristjobb	o	maskiner,	ca	
4dgr	a	12kr/dag	
Markjobb	Falkenbergsg.,	ca	5	dgr	

36tkr	
	+		

60tkr	

Kostnad	 4tkr	 	 ca	130tkr	

Ok?	 	 	

	

Skickar	alltså	dessa	frågor	till	styrelsen,	som	har	möte	2018-04-23	och	hoppas	på	svar.	/Agneta	Bratt	


